Half Board Concept برنامج نصف الإقامة

Main Restaurant:

- Breakfast Buffet from 07:00 am to 10:00 am
- Dinner buffet from 07:00 pm to 10:00 pm
- Vegetarians and allergic guests upon request (please contact the restaurant manager).
- Free Shuttle bus to Dahab daily.
- Safe boxes are available in reception free of charge (In case of losing the key, the charge will be 100 USD).

الإقامة شاملة الإفطار و العشاء:

- م بوفيه الإفطار من الساّعة 7:00 صباحاً حتى الساعة 10:00 صباحاً.
- بوفيه العشاء من الساعة 7:00 مساءً حتى الساعة 10:00 مساءً.
- الخزن متاحه في الاستُقبال و هي مجانية في حالة فقدان الخرانة بتم دفع مبلغ 100 دولار.

Important Notices:

- You are kindly requested to wear your bracelet during your stay. In case of damage or rip, please hand it to Front Office to get another one and to avoid charging 100 LE.
- It's not allowed to take any food or dishes outside the restaurant.
- Smoking is prohibited in the hotel in closed areas and allowed on Lobby Terrace, Balcony and Terrace in rooms are available.
- Swimming suits are not allowed at the Reception Area and Main Restaurant (Suitable dress is required). Dress Code is necessary in the restaurant.
- Beach towel change once a day at the swimming pool. If the towel card or the towel is lost, a charge of 120 LE will be applied.
- Losing the room key will result in charge of 150 LE.
- Cleaning room once a day from 09:00 am till 05:00 pm

ملاحظات هامة:

- من فضلك- يرجى ارتداء البراسلت. في حالة قطعها برجاء الذهاب إلى الاستقبال لاستبدالها لتجنب دفع 100 جنيها مصريا في حالة فقدانها.
 - · غير مسموح أخذ المأكولات أو الأطباق خارج المطعم
 - ممنوع التدخين في الأماكن المغلقة, ومسموح في (تراس المطعم, تراس اللوبي, شرفة الغرفة).
- غير مسموح دخول الاستقبال أو المطعم الرئيسي بملابس غير مناسبة (ملابس السباحة).
 - · يتم تغييَّر بشكير البحر مرة واحدة يومياً في حالة فقد كارت بشكير البحر أو فقدان البشكير يتم دفع مبلغ 120 جنيها مصريا.
- · في حالة فقد مفتاح الغرفة يتم دفع مبلغ 150 جنيها مصريا.
- · نظافة الغرف مرة واحدة يومياً تبدأ النظافة من الساعة 09:00 صباحاً وحتى الساعة 05:00 مساءً.

